
Nr ORr. 0002.3.2013 

P R O T O K O Ł     Nr  XXV / 13 

 

z sesji Rady Miejskiej w Witkowie, odbytej w dniu 26 kwietnia 2013r. o godz. 12,00 w 

sali posiedzeń Urzędu GiM, pod przewodnictwem p.Bogusława Mołodeckiego – 

Przewodniczącego Rady 

 

Uczestniczący w sesji Radni – zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Uczestniczący w sesji goście oraz sołtysi i przewodniczący Zarządów Osiedli – zgodnie z 

listami obecności, stanowiącymi załączniki do niniejszego protokołu. 

 

 

 Otwarcia sesji dokonał p.Bogusław Mołodecki – Przewodniczący Rady. Powitał 

zebranych, po czym stwierdził na podstawie listy obecności, że w sesji uczestniczy 15 

Radnych na ogólną liczbę 15, a zatem Rada Miejska jest kompetentna do podejmowania 

prawomocnych uchwał.  

 

 Następnie zebrani wysłuchali hejnału gminy, w wykonaniu saksofonisty p.Witolda 

Biegalskiego. 

 

 Pan Przewodniczący przypomniał, że porządek obrad został podany Radnym w 

zawiadomieniach o sesji. Na wniosek Burmistrza proponował poszerzenie porządku o punkt 

brzmiący: „Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości 

zamieszkałych położonych na terenie Gminy i Miasta Witkowo.” Następnie poinformował, że 

na posiedzeniu Komisji Finansów zgłoszono wniosek o wykreślenie z porządku obrad punktu 

„8” dotyczącego zmiany nazwy Szkoły Podstawowej Nr 3 w Witkowie i wniosek ten został 

przez Komisję przyjęty większością głosów. W związku z powyższymi wnioskami 

p.Przewodniczący poinformował, że jeśli Rada zdecyduje o poszerzeniu porządku i o 

wykreśleniu punktu „8”, dodatkowy punkt zostanie rozpatrzony w miejsce wykreślonego 

punktu. Jeśli natomiast Rada zdecyduje tylko o poszerzeniu porządku obrad, dodatkowy 

punkt zostanie rozpatrzony tuż przed zmianami w budżecie, jako punkt „12”, a numeracja 

kolejnych punktów ulegnie przesunięciu. 

 

 Po czym p.Przewodniczący stwierdził, że obydwa wnioski o zmianę porządku obrad 

są zgodne z ustawą i Statutem Gminy i poddał je kolejno pod głosowanie. 

 

 Wniosek o poszerzenie porządku obrad o punkt w przytoczonym wyżej brzmieniu, 

został przez Radę Miejską przyjęty jednogłośnie. 

 

 Za wnioskiem o wykreślenie punktu „8”, głosowało 7 Radnych, 8 Radnych było 

przeciwnych. 

Wniosek o wykreślenie punktu „8”, został odrzucony. 

 

 Następnie p.Przewodniczący spytał o ewentualne inne uwagi do porządku obrad. 

 

 Uwag nie zgłoszono. 
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Porządek obrad. 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, przedstawienie porządku obrad. 

2. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

3. Informacja o działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza i Urzędu Gminy i Miasta za 2012r. 

5. Uchwalenie Regulaminu targowiska miejskiego. 

6. Uchwalenie stawek opłat za zajmowanie pasa drogowego dróg gminnych. 

7. Ustosunkowanie się kompetentnych osób do spraw przedstawionych w punkcie 2 

porządku sesji. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany nazwy Szkoły Podstawowej Nr 3 im. Lotnictwa 

Polskiego w Witkowie. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia kryteriów i trybu przyznawania nagród dla 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę 

Witkowo. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Kamionka 

na lata 2013-2020. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Powiatowi Gnieźnieńskiemu pomocy 

rzeczowej w zakresie budowy kanalizacji deszczowej oraz ścieżki rowerowej w ciągu 

drogi powiatowej nr 2164P – ul.Skorzęcka do m.Chłądowo. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składnej przez właścicieli nieruchomości 

zamieszkałych położonych na terenie Gminy i Miasta Witkowo. 

13. Dokonanie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej oraz zmian w budżecie gminy 

i miasta na 2013r. 

14. Inne sprawy. 

15. Zamknięcie obrad XXV sesji Rady Miejskiej w Witkowie. 

 

 

 

 Ad.1. Jak wyżej. 

 

 

 Ad.2. W punkcie tym Radni i goście poruszyli następujące sprawy: 

 

- p.Łukasz Grabowski: 

1/ pytał kiedy planowane jest rozpoczęcie prac remontowych świetlicy wiejskiej w 

Małachowie Kępym; 

2/ pytał czy w sprawie przejazdu kolejowego w Małachowie Wierzbiczany udało się coś 

ustalić; 

3/ poinformował, że mieszkańcy Małachowa Złych Miejsc liczą na pomoc w wybudowaniu 

dalszej części chodnika przy drodze powiatowej; 

 

- p.Mariusz Masłowski pełniący obowiązki Komendanta Komisariatu Policji w Witkowie, 

zwrócił się do uczestników sesji z prośbą, by się wypowiedzieli, jak postrzegają działania 

miejscowego Komisariatu, czy mają uwagi bądź wskazania do wywiązywania się z 

obowiązków. 

Jak dodał p.Przewodniczący Rady, p.Masłowski pełniący obecnie obowiązki Komendanta, 

startuje w konkursie na komendanta;  
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-  p.Przewodniczący Rady poinformował, że w dniu 12 kwietnia br. wpłynęło do niego 

pismo Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 3, o umożliwienie jej przedstawienia na najbliższej 

sesji stanowiska w sprawie pytań zgłoszonych na sesji marcowej, a dotyczących 

funkcjonowania szkoły. Po odczytaniu przedmiotowego pisma (stanowiącego załącznik do 

nin. protokołu) p.Przewodniczący poinformował, że w dniu 17 kwietnia br. pani Dyrektor 

została poinformowana przez pracownika biura Rady, że będzie mogła zabrać głos na sesji w 

dniu 26 kwietnia br., w punkcie „2”. Po powyższym wprowadzeniu, p.Przewodniczący 

udzielił p.Annie Pawluk – Dyrektor Szkoły Nr 3 głosu. 

 Pani Dyrektor podziękowała za udzielenie jej głosu, po czym stwierdziła, że jej 

dzisiejsze wystąpienie będzie dopełnieniem wypowiedzi na marcowej sesji, przedstawieniem 

swego stanowiska, bo wtedy nie dano jej możliwości w pełni się ustosunkować. 

 Przedstawione przez panią Dyrektor wystąpienie, stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 Następnie pani Dyrektor zwróciła się do p.Przewodniczącego Rady z następującymi 

pytaniami:  

1/ dlaczego w ostatnim roku oddział przedszkolny wzbudził jego takie wnikliwe 

zainteresowanie i to jedynie oddziału przedszkolnego funkcjonującego w Szkole Nr 3 i 

jedynie na początku i końcu tego okresu tj. wiosną 2012r. (konkurs na dyrektora szkoły) i 

wiosną 2013r. (sesja Rady Miejskiej);  

2/ skoro przygotowywał się do swojego wystąpienia na sesji dość długo, o czym świadczą 

materiały, którymi się posłużył i cytował ich fragmenty (np. czasopismo „Oddział 

przedszkolny” które nie jest dostępne w kiosku, ale zamawiane przez dyrektorów), to 

dlaczego o Statut Szkoły poprosił w ostatniej chwili?;   

3/ jaki ukryty cel miały jego działania. Ma prawo tak twierdzić, uwzględniając wszystkie 

aspekty, począwszy od formy jego wystąpienia oraz udzielania wywiadów w lokalnej prasie, 

zainteresowania oddziałem przedszkolnym tylko Szkoły Nr 3, nie podejmowania żadnych 

działań i rozmów przez okres całego roku, a przede wszystkim załatwianie sprawy na 

konkursie na dyrektora i na forum sesji. Pani Dyrektor zakończyła swoją wypowiedź 

stwierdzeniem, że ma nieodparte wrażenie, że nie chodziło tylko o interes społeczny. 

 

 Pan Przewodniczący spytał o ewentualne uwagi do wystąpienia pani Dyrektor. 

 

 Uwag nie zgłoszono.  

 

Pan Przewodniczący stwierdził, że spróbuje na gorąco odnieść się do wystąpienia pani 

Dyrektor. Odnosząc się do użytego przez panią Dyrektor określenia „uczeń oddziału 

przedszkolnego” stwierdził, że wychowanek oddziału przedszkolnego nie jest uczniem, bo na 

niego nie ma subwencji. Stwierdził dalej, że w Statucie który od niej otrzymał, nie było 

Regulaminu oddziału przedszkolnego, dopiero później został on uzupełniony. Zwrócił się do 

pani Dyrektor z pytaniem, kto jest organem prowadzącym szkołę. 

 

Ustosunkowując się do powyższego, pani Dyrektor stwierdziła, że wychowanka 

oddziału przedszkolnego traktuje się jak dziecko. Organem prowadzącym szkoły i 

przedszkola jest gmina. 

Odnosząc się do kwestii organu prowadzącego, p.Przewodniczący poinformował, że w 

§1 ust.4 Regulaminu zapisano, że organem prowadzącym jest Urząd Gminy i Miasta 

Witkowo.” 

 

Jak stwierdziła pani Dyrektor, możliwe że nastąpiła taka pomyłka, ponieważ 

regulaminów w szkole jest bardzo dużo. Skoro p.Przewodniczący podniósł problem, że 



 4 

rodzicom trudno dotrzeć do Regulaminu oddziału przedszkolnego, postanowiła umieścić 

Regulamin na stronie BiP, po poniedziałkowym spotkaniu Rady Pedagogicznej i 

zatwierdzeniu wszelkich zmian regulaminu. 

 

Kontynuując swoją wypowiedź, p.Przewodniczący stwierdził, że pani Dyrektor 

przytaczała wiele wypowiedzi prawników i np. RIO z Rzeszowa, ale nie było ani jednej 

wykładni Kuratora Oświaty w Poznaniu, będącego organem nadzoru pedagogicznego. 

Oddział Przedszkolny przy SP3 to jedyny taki twór w gminie (nie licząc oddziału w 

Gorzykowie, które kończy funkcjonowanie). Ponadto w Mielżynie jest Zespół Szkolno-

Przedszkolny i w Witkowie Przedszkole z Oddziałem Zamiejscowym. Z jego strony to nie 

jest złośliwość, bo stwierdził jedynie, że czas mija, a od czasu konkursu na dyrektora minął 

prawie rok. Następnie p.Przewodniczący poinformował, że uczestniczył w szkoleniu 

przewodniczących rad gmin i powiatów z Wielkopolski i tam również poruszono ten temat, a 

to dlatego, że w tym roku jest ważne by naprawić te sprawy, w związku z przejściem 6-

latków do szkoły, jako uczniów. Zgodził się z tym, co pani Dyrektor w swym wystąpieniu 

podkreślała, że na szczeblu Sejmu są opracowywane projekty dokumentów na temat 

powstania zespołów. Ale prace jeszcze trwają i na dzień dzisiejszy nie ma żadnych prawnych 

dokumentów, które by jego zdaniem pozwalały na prowadzenie oddziału przedszkolnego w 

sposób inny niż jako nieferyjny. Pan Przewodniczący stwierdził dalej, że zaistniały spór może 

rozstrzygnie Kuratorium, ponieważ, jak pani Dyrektor wie, zwrócił się przez Burmistrza z 

wnioskiem o przeprowadzenie kontroli. Ale raczej nie nastąpi to szybko. W związku z 

pytaniem p.Pawła Skudzawskiego, czy p.Przewodniczący reprezentuje Radę, bo nie pamięta 

by to z Radnymi na Komisjach omawiał, p.Przewodniczący stwierdził, że otrzymał pytanie i 

na nie odpowiada. W związku z uwagami, że nie ma tego w porządku obrad i że odpowiedzi 

na pytania zadane w punkcie „2” winny być udzielane w dalszej części sesji, 

p.Przewodniczący stwierdził, że postara się przygotować odpowiedzi na kolejną sesję. Spytał, 

czy to panią Dyrektor zadowala.  

Pani Dyrektor stwierdziła, co następuje: nie było dobrej woli, by sprawę wyjaśnić. 

Można było rozmawiać na ten temat np. na posiedzeniu Komisji Oświaty i uzgodnić 

stanowiska lub mógł p.Przewodniczący przyjść do Szkoły porozmawiać w gronie osób. W 

dalszej wypowiedzi pani Dyrektor poinformowała m.in., że sprawy oddziałów 

przedszkolnych stały się w kraju centrum zainteresowania, ponieważ brakuje miejsc w 

przedszkolach i istnieją luki prawne. Stwierdziła również, że nie należało na takim forum i 

przed taką społecznością jaka uczestniczy w sesji, zarzucać jej złe funkcjonowanie Szkoły. 

Wyraziła przekonanie, że kontrola której się spodziewa, wykaże że wszystko jest prawidłowo, 

a to co wynika nie z jej winy, może wreszcie na wyższym szczeblu zostanie jednoznacznie 

określone. 

 

 

 

 

Ad.3. Informację o działalności Burmistrza Gminy i Miasta w okresie 

międzysesyjnym przedstawił p.Krzysztof Szkudlarek - Burmistrz Gminy i Miasta.  

 

 W trakcie czytania ww. informacji dokonano za pomocą rzutnika prezentacji zdjęć z 

ważniejszych wydarzeń i z realizacji ważniejszych inwestycji. 
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 Pan Marek Sucholas pytał, czy została podpisana umowa użyczenia budynków Szkoły 

Podstawowej w Gorzykowie na rzecz Stowarzyszenia i na jakim etapie jest sprawa 

przekształcenia Zakładu Gospodarki Komunalnej. 

 

 Pan Burmistrz wyjaśnił m.in., że Dyrektor Szkoły otrzymał informację, że majątek 

obecnej Szkoły będzie Stowarzyszeniu użyczony. Wystosowano również pismo w tej sprawie 

do Kuratorium Oświaty. Wola przekształcenia Zakładu Gospodarki Komunalnej to 

kompetencja Rady. Przygotowujemy się do utworzenia spółki, jesteśmy na etapie 

sporządzania analiz i prowadzimy korespondencję z Urzędem Marszałkowskim odnośnie 

dalszych postępowań w przypadku inwestycji w ramach środków unijnych (zrealizowaliśmy 

kilka projektów głównie kanalizacyjnych). Będzie możliwość wydzierżawienia majątku 

spółce, z tym, że spółka będzie musiała podpisać weksle. Na dzień dzisiejszy propozycja jest 

taka, że jeśli powstanie spółka, chcielibyśmy majątek wydzierżawić spółce. Utworzenie 

Spółki jest przedsięwzięciem długotrwałym i trudnym. Na koniec swej wypowiedzi 

p.Burmistrz stwierdził, że ostatnio w rozmowie na temat przekształcenia ZGK, Kierownik 

ZGK wyraził zdanie, że po półrocznym kierowaniu zakładem uważa, że wygodniejszym 

rozwiązaniem byłoby pozostawienie ZGK jako zakładu budżetowego. 

 

 Pan Tomasz Nowak – Kierownik ZGK przyznał, że rozmawiał z p.Burmistrzem na 

temat spółki, ale przytoczone przez p.Burmistrza zdanie, zostało wyrwane z kontekstu. Jednak 

faktycznie stwierdził, że kierownik ZGK przynajmniej teoretycznie ma dużo spokojniejsze 

życie niż prezes spółki, na którym spoczywa cała odpowiedzialność i to od prezesa zależy jak 

spółka będzie funkcjonować.  

  

 Za zgodą p.Przewodniczącego, p.Anna Pawluk – Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 3  

poinformowała uczestników sesji, że Szkoła organizuje zbiórkę elektrośmieci (kontener na 

boisku szkolnym) i prosiła, by tę informację rozpowszechnić. 

 

Innych uwag nie zgłoszono, wobec czego p.Przewodniczący stwierdził, że informacja 

została przez Radę Miejską przyjęta. 

Przedmiotowa informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

 

 

  P r z e r w a   w obradach – od godz. 13,15 do godz. 13,40. 

 

 

 

Ad.4. Sprawozdanie z  działalności Burmistrza i Urzędu Gminy i Miasta za 2012r. 

przedstawił p.Krzysztof Szkudlarek – Burmistrz Gminy i Miasta. Stwierdził, że z uwagi na 

obszerność sprawozdania, przedstawił zebranym ważniejsze jego fragmenty, a zainteresowani 

mogą się zapoznać ze szczegółami. 

  

W trakcie czytania ww. sprawozdania, dokonano prezentacji zdjęć z ważniejszych 

wydarzeń i z realizacji ważniejszych inwestycji. 

 

 Pan Przewodniczący spytał o ewentualne pytania. 
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 Pan Łukasz Grabowski pytał, czy była odpowiedź Rządu na Apel Rady Miejskiej i 

jakie są plany odnośnie wiatraka w Kamionce. 

 

 Odnośnie pierwszego pytania p.Burmistrz stwierdził, że odpowiedzi nie było. 

Odnośnie wiatraka – poinformował, że chce wystąpić do Urzędu Marszałkowskiego z 

wnioskiem o dofinansowanie zagospodarowania terenu przy wiatraku, w ramach konkursu 

„Pięknieje wielkopolska wieś”  (Plan Odnowy Miejscowości Kamionka). Zagospodarowanie 

to obejmowałoby m.in. ustawienie altanki, stołów i ław, nasadzeniu drzew, krzewów, 

częściowe utwardzenie nawierzchni. Pan Burmistrz poinformował również, że 

zainteresowanie wiatrakiem jest duże, wiele osób zatrzymuje się w tym miejscu i podziwia 

odnowiony wiatrak. 

 

 Pan Przewodniczący stwierdził, że Przewodniczący Komisji Finansów pyta, gdzie był 

Radny w czasie posiedzenia Komisji, podczas którego o tej sprawie była mowa. Ale, jak 

dodał, to sprawa między Przewodniczącym Komisji a Radnym. 

 

 Po czym p.Przewodniczący spytał o ewentualne inne pytania. 

 

 Innych uwag i pytań do treści sprawozdania nie zgłoszono uwag, wobec czego 

p.Przewodniczący stwierdził, że zostało przez Radę Miejską przyjęte. 

Przedmiotowe sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

 

 

 Ad.6. Pan Przewodniczący poinformował, że projekt Regulaminu targowiska 

miejskiego był konsultowany z osobami które handlują na targowisku oraz analizowany przez 

Radnych na marcowych i kwietniowych posiedzeniach Komisji. Radni otrzymali na dzisiejszą 

sesję projekt Regulaminu, uwzględniający uwagi i propozycje zgłoszone przez handlowców 

oraz propozycje Radnych z marcowych posiedzeń. Na kwietniowych posiedzeniach Komisja 

Rolnictwa i Komisja Finansów nie wniosły już żadnych uwag. Natomiast Komisja Oświaty 

zgłosiła propozycję doprecyzowania zapisu w §14 pkt 10 poprzez dopisanie zdań: 

„Losowanie odbędzie się w ostatnią sobotę miesiąca, na targowisku. W skład komisji 

wchodzi dwóch przedstawicieli Administratora i jeden przedstawiciel handlujących.” Po 

odczytaniu brzmienia ww. §14 pkt 10 proponowanego przez Komisję Oświaty, 

p.Przewodniczący spytał o ewentualne inne uwagi. Zwrócił się również z tym pytaniem do 

Kierownika ZGK. 

 

 Pan Kierownik poinformował, że nie ma uwag i również Radni nie zgłosili uwag, 

wobec czego p.Przewodniczący poddał ww. wniosek Komisji Oświaty pod głosowanie. 

 

 Wniosek Komisji Oświaty został przyjęty jednogłośnie. 

 

 Do treści projektu uchwały innych uwag nie zgłoszono, wobec czego 

p.Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

U C H W A Ł A   Nr XXV/245/2013 w sprawie ustalenia zasad i trybu korzystania z 

targowiska miejskiego w Witkowie została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 
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 Ad.6. Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały dotyczący opłat za 

zajmowanie pasa drogowego został pozytywnie zaopiniowany przez Komisje Rady. Dodał, że 

omawiane opłaty nie były zmieniane od 2008r. i spytał o ewentualne uwagi. 

 

 Uwag nie zgłoszono. 

 

U C H W A Ł A   Nr XXV/246/2013 w sprawie ustalenia stawek opłat za zajmowanie pasa 

drogowego dróg gminnych została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

 

 

 

 Ad.7. Pan Krzysztof Szkudlarek - Burmistrz Gminy i Miasta ustosunkował się do 

następujących spraw, poruszonych w punkcie „2” porządku obrad: 

 

- odnośnie remontu świetlicy wiejskiej w Małachowie Kępym – rozpoczęcie inwestycji 

planowane jest w czerwcu; 

 

- odnośnie przejazdu kolejowego w Małachowie Wierzbiczany – wysłano pismo do PKP w 

Poznaniu, zgłaszając potrzebę  naprawy przejazdu; 

 

- odnośnie budowy chodnika w Małachowie Z.M. – przy wsparciu Radnego i Radnych Rady 

Powiatu, będziemy wnioskować o kontynuację budowy, ale ma duże wątpliwości, czy uda się 

to zrealizować w obecnej kadencji. 

 

 

 

 

 Ad.8. Pan Przewodniczący poinformował, że Komisja Oświaty i Komisja Rolnictwa 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały dotyczący zmiany nazwy Szkoły Podstawowej Nr 

3 w Witkowie, natomiast Komisja Finansów zgłosiła wniosek o wykreślenie tego punktu z 

porządku obrad. Następnie p.Przewodniczący przypomniał, że wniosek ten nie został przez 

Radę przyjęty i spytał o ewentualne uwagi do projektu uchwały. 

 

 Uwag nie zgłoszono. 

 

U C H W A Ł A   Nr XXV/247/2013 w sprawie zmiany nazwy Szkoły Podstawowej Nr 3 

im. Lotnictwa Polskiego w Witkowie została podjęta większością głosów (11 „za”, 3 przeciw, 

1 wstrzymujący się) i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

 

 

 Ad.9. Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały dotyczący nagród dla 

nauczycieli został pozytywnie zaopiniowany przez Komisje Rady. 

 

 Pan Marian Gadziński – Zastępca Burmistrza Gminy i Miasta poinformował, że 

zarówno ten projekt jak i projekt omawiany w punkcie „8”, były opiniowane przez Związek 

Nauczycielstwa Polskiego, choć takiego wymogu nie ma. Wczoraj otrzymali pismo, w 
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którym ZNP bez uwag odniósł się do obydwu projektów. W projekcie dotyczącym nagród 

chodzi o zniwelowanie dysproporcji między nagrodą Burmistrza. Jeśli Rada podejmie 

uchwałę, wysokość nagrody będzie wynosić od ok.3tys.zł brutto. Obecnie wysokość ta waha 

się od 2tys.zł do 2,4tys.zł brutto. Podjęcie uchwały spowoduje podwyższenie wysokości 

nagrody, więc też podniesienie jej rangi i zniwelowanie „widełek”. 

 

 Pan Przewodniczący poinformował, że w załączniku do uchwały występuje „Szkoła 

Podstawowa Nr 3” i „Szkoła Podstawowa w Gorzykowie”, co wobec zmiany nazwy SP3 i 

likwidacji Szkoły w Gorzykowie spowoduje konieczność zmiany uchwały w przyszłym roku. 

Następnie spytał o ewentualne uwagi. 

 

 Uwag nie zgłoszono, wobec czego p.Przewodniczący poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 

U C H W A Ł A   Nr XXV/248/2013 w sprawie ustalenia kryteriów i trybu przyznawania 

nagród dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę 

Witkowo została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

 

 

 Ad.10. Pan Przewodniczący poinformował, że Komisje Rady pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały dotyczący Planu Odnowy Miejscowości Kamionka i spytał o 

ewentualne uwagi. 

 

 Uwag nie zgłoszono, wobec czego p.Przewodniczący poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 

U C H W A Ł A   Nr XXV/249/2013 w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości 

Kamionka na lata 2013-2020 została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

 

 

 

 Ad.11. Pan Przewodniczący poinformował, że Komisje Rady pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały dotyczący udzielenia Powiatowi Gnieźnieńskiemu pomocy 

rzeczowej i spytał o ewentualne uwagi. 

 

 Uwag nie zgłoszono. 

 

U C H W A Ł A   Nr XXV/250/2013 w sprawie udzielenia Powiatowi Gnieźnieńskiemu 

pomocy rzeczowej w zakresie budowy kanalizacji deszczowej oraz ścieżki rowerowej w 

ciągu drogi powiatowej nr 2164P – ul.Skorzęcka do m.Chłądowo została podjęta jednogłośnie 

i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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 Ad.12. W związku z tym, że niniejszy punkt dotyczący deklaracji z zakresu 

gospodarowania odpadami komunalnymi został wprowadzony do porządku sesji na początku 

sesji, p.Przewodniczący prosił p.Burmistrza o przybliżenie tematu. 

 

Pan Burmistrz poinformował, że proponowana uchwała dotyczy generalnie dwóch 

zmian, które wynikają z ustawy o gospodarce odpadami. Pierwsza zmiana – to wprowadzenie 

możliwości elektronicznego składania deklaracji, a druga – o której mówił na posiedzeniu 

Komisji Finansów, to wydłużenie terminu składania omawianych deklaracji, do dnia 14 

czerwca br. (obecnie obowiązuje termin do 30 kwietnia br.). 

 

Pan Przewodniczący zwrócił się do Radnych z pytaniem o ewentualne uwagi. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

U C H W A Ł A   Nr XXV/251/2013 w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości 

zamieszkałych położonych na terenie Gminy i Miasta Witkowo została podjęta jednogłośnie i 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

 

 

 Ad.13. Proponowane zmiany w budżecie gminy i w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej przedstawiła p.Halina Rzepecka – Skarbnik Gminy i Miasta. 

 

 Pan Przewodniczący poinformował, że z przedstawionymi zmianami Komisje 

zapoznały się na przedsesyjnych posiedzeniach i nie wniosły uwag. 

 

 Następnie p.Burmistrz przedstawił autopoprawkę do uchwały zmieniającej budżet. 

 

 Uwag nie zgłoszono, przedstawiona autopoprawka została przez Radę Miejską 

przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 Po czym p.Przewodniczący poddał projekty uchwał kolejno pod głosowanie. 

 

U C H W A Ł A   Nr XXV/252/2013 w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Gminy i Miasta Witkowo na lata 2013-2024 została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

U C H W A Ł A   Nr XXV/253/2013 w sprawie zmian w budżecie na 2013 rok została 

podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

 

 

 

 Ad.14. Pan Przewodniczący Rady: 

 

1/ poinformował, że kolejna sesja planowana jest na dzień 28 czerwca br. Będzie to ważna 

sesja bo absolutoryjna, z tym że w tym dniu nastąpi zakończenie roku szkolnego, więc 

możliwe że godzina sesja będzie przesunięta, bądź sesja odbędzie się dzień wcześniej.  
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Pan Burmistrz proponował połączyć sesję z „Dniami Witkowa” lub z planowaną na dzień 20 

czerwca promocją książki p.Bogdana Czaplińskiego.  

Pan Przewodniczący podkreślił, że 28 czerwca to wstępny termin, mamy czas na ustalenie 

dokładnego terminu; 

 

2/ przypomniał, że 30 kwietnia jest ostatnim dniem na składanie przez Radnych oświadczeń 

majątkowych; 

 

- p.Burmistrz Gminy i Miasta zaprosił zebranych do udziału w obchodach Święta 1 Maja w 

Parku Miejskim i obchodach Święta 3 Maja przy Pomniku Powstańców Wielkopolskich; 

 

- p.Mariusz Masłowski pełniący obowiązki Komendanta Komisariatu Policji stwierdził, że 

liczy na opinie i pogląd na działalność Komisariatu. Miał już możliwość rozmów z 

Burmistrzem i Sołtysami, oczekuje jeszcze na sugestie i uwagi Radnych. 

W związku z pytaniem p.Przewodniczącego Rady czy ktoś z Radnych chciałby w powyższej 

sprawie zabrać głos, p.Roman Popek stwierdził, że pozytywnie ocenia działania Policji. 

Jak poinformował p.Przewodniczący, ewentualne uwagi Radni złożą w ciągu tygodnia do 

biura Rady Miejskiej. Przekaże je p.Komendantowi, ponadto będzie przekazywał tego rodzaju 

uwagi na bieżąco. 

 

 

 

 

 Ad.15. Wobec wyczerpania się porządku obrad XXV sesji Rady Miejskiej w 

Witkowie, p.Przewodniczący zamknął jej obrady o godz. 14,45, życząc zebranym udanego 

weekendu. 

 

 

             Przewodniczący Rady Miejskiej  

 

         Bogusław  Mołodecki 

     

Protokołowała: 

H. Koźniewska       

 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


